
Dorpsraad bewonersoverleg 19 juni 2025 
 
 

1. Mededelingen/Rondvraag 
● Kennismaken aspirant- dorpsraadleden: Bert Michels en Susan Bonekamp 

Worden tijdens ALV 2026 officieel aangesteld. 
● Er is een nieuwe wijkagent aangesteld. Hij heet Eric Hortensius. Alleen bereikbaar via 

mail eric.hortensius@politie.nl Tijdens bewonersoverleg oktober zal hij zich voorstellen. 
● Werkgroep Duurzaam Schaarsbergen en Werkgroep Springlevend zijn opgenomen in de 

gelederen van Vereniging Dorpsraad Schaarsbergen. 
● Stichting Hartveilig: maakt een inventarisatie van alle AED’s en contactpersonen in 

Arnhem.  
● Theo Brinks heeft Kunst en cultuur routeboekjes ontwikkeld. De cultuurmakelaar vanuit 

Rozet voor Arnhem Noord-West vraagt of er bewoners zijn die de net ontwikkelde 
kunstroute Schaarsbergen willen testen. 
Er melden zich drie mensen. Namen bekend bij de secretaris. 
 

 
2. Projecten 

SIZA: overgenomen door gemeente. Siza huurt kantoorgedeelte terug voor komende vijf 
jaar. Omliggende bebouwing: momenteel tijdelijke huisvesting (4 bungalows) opvang 
Oekraïnse gezinnen (beslissing van de gemeenteraad). 
KLOOSTER: tijdens de vergadering is nog niet bekend wie het gebouw gaat kopen. 
Inmiddels is bekend (eind juni) dat Elver het gebouw heeft gekocht. 
 

3. Wijkactieplan 2024-2026 (zie bijlage) 
Korte toelichting per onderwerp 
Groen=afgehandeld, Geel=lopende, Blauw=hebben we uw hulp bij nodig 
Verkeer: groot onderhoud laatste vier straten wordt oktober 2025 
Onveilige situaties:  
1. Kruispunt Kemperbergerweg – Schelmseweg: er is geen ruimte voor andere 

oplossingen dan het eiland dat er nu ligt. 
2. Hoek Bloylantlaan – Warnsbornlaan -Seytweg: spiegel werkt averechts (creëert 

schijnveiligheid): geen verdere actie 
3. Hoek Seytweg - Sylvalaan: opgelost 
4. Kruising Menthenbergseweg - Strolaan: auto’s staan te dicht op het kruispunt 

waardoor onveilige situaties kunnen ontstaan. Gemeente zal hierin actie 
ondernemen zodat duidelijk is tot waar je kunt parkeren. 

5. T-splitsing Strolaan – Bakenbergseweg: belijning midden op de weg is te scherp. 
Onoverzichtelijke kruising. Gemeente onderneemt actie 

6. Strolaan naar links Kemperbergerweg: overhangende takken nemen zicht op 
Kemperbergerweg weg. Bewoners kunnen hierover zelf Fixi-melding (fixi.nl) doen. 

7. Verkeersdrempels Kemperbergerweg: Kemperbergerweg wordt mogelijk in zicht 
versmalt. 

8. Onveilige oversteken Koningsweg > Buitenplaats. Is provinciale weg waar de 
gemeente niets over te zeggen heeft. Bewoner vanuit Buitenplaats heeft hierover 
contact met provincie.  

9. Beperken geluidsoverlast A12/A50: Rijkswaterstaat heeft isolerende maatregelen 
aangeboden aan direct omwonenden (zuidelijke kant). Onduidelijk is of ook 
bewoners aan noordelijke kant isolerende maatregelen zijn aangeboden.  
Actie Marcel: navragen bij Rijkswaterstaat 
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10. 30 km zone Bakenbergseweg, toch hard gereden. 
11. Snelheidscontrole op zondag: Nee, geen personeelscapaciteit/prioriteit.  

Provinciale weg dus provincie gaat hierover. Je kunt als bewoner auto’s scannen 
waarmee je provincie kan attenderen op ontwikkelingen. 

12. Lage Erf – Kemperbergerweg: volgens de gemeente werkt de wadi. Bij flinke bui 
staat de wadi vol die snel ook weer wegzakt. Is hinder maar geen overlast. 

 
In oktober kunnen door aanwezige bewoners tijdens bewonersoverleg weer punten 
aangeleverd worden voor wijkactieplan 2026-2028 
 
Nabuurschap 
Dorpendeal: Jeske Alblas (Dorpshuis) is de trekker van dit project. Het traject loopt nog en 
hopelijk kunnen we tijdens het bewonersoverleg van oktober daar meer over vertellen. 
Natuur 
Gebiedsvisie: wat gebeurd er mee? Wordt aangeboden aan diverse buren 
(wijkwethouder/Hoge Veluwe/ Burgers Zoo).  
Wat wil de DRS daar mee bereiken? Doel is om stakeholders te informeren over de gebiedsvisie 
en hen te informeren waar we als Schaarsbergen voor staan.  
Anders 
Openbaar vervoer richting centrum Arnhem: De werkgroep Openbaar vervoer wordt nieuw 
leven ingeblazen. Vanuit de Dorpsraad zit Caroline Neys in deze werkgroep. Bewoners die zich 
samen met Carolien Graag bewonersheeft aangeboden in de werkgroep openbaar vervoer 
Open tuinen-dag: wordt voor 2026 georganiseerd door (in ieder geval) Linda Likkel en Moniek 
de Bakker 
Contact bewoners Schaarsbergen/Buitenplaats: is groeiende. Is geen werkgroep nodig. 
Wildtochten olv. gids: onderwerp voor een volgende Wijksafari 
Meer dorpsinformatie via socials: Er is een ditjes en datjes- appgroep. De website, nieuwsbrief 
en Dorpskrant zijn informatiekanaal. We laten de socials (Facebook, X en Instagram) voor wat 
ze zijn. 
Rijdende winkel/koffiegelegenheid: mogelijk koppelen aan Dorpendeal (wijkinitiatief tbv 
nabuurschap) 
Continueren dorpsactiviteiten: financiële ondersteuning door Dorpsraad.  
 
4. Presentatie plannen revitalisering Oranjekazerne en plannen 
Uitgebreide informatie over de plannen van Defensie voor vliegbasis Deelen komen tijdens 
bewonersoverleg in oktober aan de orde. 
 
Kolonel Peter Wilming 
1. Wat doet defensie in de regio en wat betekent dat voor Schaarsbergen? 
Er zijn momenteel drie zaken die spelen: 

- Wet op de gereedstelling. Defensie heeft zich ook te houden aan wet-en regelgeving. Dit 
kan obstakel voor defensie zijn zodat zij de gereedstelling niet kunnen uitvoeren. 
Middels deze wet is het mogelijk een uitgangspositie te krijgen (geluidsoverlast, 
oefeningen, gebruik openbare ruimte) 

- NPRD: plannen voor vliegbasis Deelen (aanleg dirtstrip, toename vliegbewegingen 
helikopters, cargodrones) 

- Revitaliseren Oranjekazerne 
2. Revitalisering cluster Oranjekazerne: toekomstige ontwikkelingen 
Toelichting van de eerste plannen door Maarten van Rooij (Omgevingsmanager Rijksvastgoed) 
Cluster Oranjekazerne ligt zuidelijk van de Koningsweg. 
Er is onlangs een bewonersoverleg geweest met direct betrokken bewoners omdat door de 



vernieuwing, magazijnen tijdelijk (voor zes jaar, 2029-2035) gehuisvest moeten worden buiten 
de hekken van de kazerne.  
De presentatie van Maarten van Rooij over de eerste plannen revitalisering Oranjekazerne zijn 
te lezen op schaarsbergen.nl 
 
Vragen van aanwezigen nav. presentatie: 

- Niet alle naastwonenden zijn uitgenodigd. Na de zomer wordt er een nieuw overleg 
gepland waarvoor ook andere naastwonenden uitgenodigd worden. 

- Wordt na (de verbouwing van) zes jaar de locaties weer teruggegeven aan de oude 
bestemming. In basis is dat de bedoeling. 

- Als IPC gaat verhuizen dan is dat een definitieve oplossing. 
- Participatie-traject: is er een tijdspad? En kan defensie hierin het initiatief nemen. 

Het tijdspad moet nog ontwikkeld worden. 
- Maak gebruik van de kracht en kennis van inwoners van Schaarsbergen. 
- Ook gemeente (in persoon Nelson Verheul) wordt gevraagd inwoners aan de voorkant 

(eerder) te informeren/te betrekken. 
- Gemeente is er voor de bewoners maar we hebben de gemeente in dit hele traject niet 

gehoord. Waar is de gemeente nu en straks voor de bewoners? 
Gemeente ziet erop toe dat het participatie-traject goed verloopt. Echter Defensie moet 
dit traject organiseren.  

- Defensie heeft toezegging gedaan de samenwerking met B&W en provincie vorm te 
geven maar hoe dat eruit gaat zien moet nog ontwikkeld worden. 

- Wat zijn de effecten van de revitalisering voor de directe omgeving? Daar is nog geen 
zicht op. Wat nu wel al te zien is dat het aantal mensen dat werkt bij cluster 
Oranjekazerne toeneemt. Op dit moment werken er 3800 mensen maar dat worden er 
meer. Een deel daarvan werken er parttime (reservisten/marechaussee) 

- De uitvoering van de plannen staat gepland voor 2029. Wat merken we er tot die tijd 
van? De eerste plannen zijn nu gepresenteerd. Komend traject: vergunningen 
aanvragen/er moeten diverse onderzoeken (bodemonderzoek-mobiliteitsonderzoek – 
effecten op de natuur en bewoners o.a.) worden uitgevoerd/participatie-
traject/bezwaren-traject 

- Inhoudelijke ambtenaar vanuit de gemeente: Michel Rijken 
- Zijn er geitenpaadjes voor defensie om bepaalde zaken niet uit te hoeven zoeken?  

Zolang er nog geen oorlog is uitgebroken en gemeente/provincie/europa vasthoudt aan 
gemaakt afspraken/vergunningen zal defensie zich ook moeten houden aan het te lopen 
traject van vergunningen aanvragen, onderzoeken doen etc.  

- Plannen van defensie voor vliegbasis Deelen kunnen grote impact hebben voor 
Schaarsbergen. Bewoners kunnen zienswijze indienen op deze plannen. Er zijn in 
Schaarsbergen een aantal bewonersgroepen die een zienswijze hebben opgesteld. Op 
de website van Schaarsbergen.nl heeft een van die bewonersgroepen hun zienswijze 
gedeeld. U kunt daar gebruik van maken. Zienswijze indienen kan t/m 9 juli. 

- Ook provincie Gelderland en gemeente Arnhem zal een zienswijze indienen. Die staat 
inmiddels online, 
https://arnhem.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/c3160d21-2f07-4c27-
a7c4-b7f0529fe114?documentId=31d7583d-6f33-41d8-8497-949d59f32a6a 

- De gemeente is van mening dat Schaarsbergen/Arnhem zwaar wordt belast door de 
opstapeling van alle voorgestelde plannen. 

- Defensie heeft de Diogenes-bunker gekocht maar de definitieve bestemming is nog niet 
bekend. En of het zal leiden tot meer verkeersbewegingen is nog niet duidelijk. 
 

Volgend bewonersoverleg staat gepland voor oktober 2025.  
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